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    Vážení spoluobčané ! 
 
Letošní jarní měsíce přinesly klimatické podmínky, v opačném pořadí než jsme obvykle 
zvyklí. Poměrně rychlý nástup jara a vysokých teplot vystřídal abnormálně deštivý a 
chladný květen. O to více je jistě potěšující, že všechny akce které se v tomto období na 
území obce pořádaly se termínově ,,strefily“ do dnů kdy z podmračené oblohy vykouklo 
slunce, což byla pro všechny pořadatele určitě ta největší odměna. Výjimkou snad byla 
jenom tradiční jarní brigáda na úklid veřejných prostranství, kdy téměř celý den 
poprchávalo o to větší poděkování patří těm, kteří i přesto přišli pomoci. Věřím, že letní 
měsíce nám to vynahradí a zároveň Vám Všem přeji příjemné prožití letních prázdnin a  
dovolených. 

 
    
                                                                                                        starosta 
 
 

Výsledky voleb do parlamentu ČR ze dne 29.5.2010 

ve volebním okrsku Řepeč 

Voleb se zúčastnilo 131 voličů z celkového počtu 209 osob 
zapsaných ve volebních seznamech. 

Bylo odevzdáno 129 platných hlasů 

  

1.      KSČM             -  28 hlasů        – tj. 21,7% 
2.      ČSSD               – 25 hlasů        – tj. 19,3% 
3.      ODS                 – 21 hlasů        – tj.16,27% 
4.      VV                   – 16 hlasů        – tj.12,4% 
5.      KDU-ČSL       – 12 hlasů          –tj. 9,3% 
6.      TOP 09            – 11 hlasů         – tj. 8,52% 
7.      SUVERENITA – 9 hlasů         – tj. 6,97% 
8.      ZEMANOVCI  – 7 hlasů         – tj. 5,42% 
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� některé body jednání  ze zastupitelstva obce ze dne 6.4. 2010 
 
 

- zastupitelstvo obce  schválilo prodej pozemku p.č. 922/8 o výměře 1023 m2 a pozemku 
p.č.1032/5 o výměře 54 m2 p. Miloši Mindlovi za celkovou částku 215 400 Kč,-. 

 
- zastupitelstvo obce  schválilo prodej pozemku p.č. 1032/2  o výměře 557 m2,  pozemku 
p.č.1033/2 o výměře 224 m2 a pozemku p.č.922/9 o výměře 199 m2 p. Janu Mlezivovi za 
celkovou částku 196 000 Kč,-. Jedná se o pozemky pod novostavbou manželů 
Vozábalových , které vznikly po výkupu a sloučení malých výměr od Zemědělského 
družstva a soukromých vlastníků. Mezi  spodním pozemkem a Vrchotovou zahradou 
zůstal vyčleněn 9m široký průjezd, aby byl zajištěn přístup k dalším pozemkům v dané 
lokalitě. 

 
- zastupitelstvo obce rozhodlo na návrh výběrové komise vybrat 3 nejnižší nabídky na 
rekonstrukci povrchu chodníku na Humnech  a požádat tyto firmy o jejich doplnění a 
upřesnění. Jedná se firmy Bekera, Topas a Strabag.  
 
 
-  zastupitelstvo obce rozhodlo  o nákupu nového víceúčelového komunálního stroje  od 
Firmy Kubota – dodavatel firma Bonas, která předložila nejnižší cenovou nabídku. 
Pořizovací cena  dle výše uvedené nabídky dosáhne 457 200 Kč,- vč.DPH. 

 
 
  

� některé body jednání  ze zastupitelstva obce ze dne 27.4. 2010 
 

- Zastupitelstvo obce schválilo návrh na prominutí místních poplatků p. Josefu Hronovi 
z důvodu jeho tíživé sociální situace.  

 
- zastupitelstvo obce rozhodlo na návrh výběrové komise o dodavateli akce Rekonstrukce 
chodníku na Humnech, kterým se stane firma Strabag, která po doplnění nabídla 
nejvýhodnější podmínky a cenu. Cena za dílo dosáhne 716 564 Kč,- vč. DPH. 

 
 

-  zastupitelstvo obce schválilo dodavatele pro výměnu oken a dveří v místním kulturním 
domě, kterým bude firma UNIWIN na základě nejnižší nabízené ceny. Celkové náklady 
na rekonstrukci kulturního domu dosáhnou částky 200 000 Kč,- z toho 120 000 Kč,- bude 
uhrazeno z dotace Programu obnovy venkova. Vzhledem k poklesu realizačních cen bude 
možno po schválení změny  parametrů akce Krajským úřadem,  provést rekonstrukci ve 
větším rozsahu než jsme uvažovali při podávání žádosti v lońském roce. 

 
-  Zastupitelstvo  schválilo prodejní cenu použitých dlaždic z chodníku na Humnech, 
která  bude 15 Kč,- za kus tj. 60 Kč,- za 1m2. 

 
- Zastupitelstvo schválilo prodej zahradního traktůrku. Nabízená cena  k jednání byla 
stanovena na  20 000 Kč,- 
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� některé body jednání  ze zastupitelstva obce ze dne 22.6. 2010 
 

- Zastupitelstvo schválilo závěrečný účet obce za rok 2009. Majetek obce se 
v uplynulém roce zvýšil o 1 mil. Kč,-. 

  
- Zastupitelstvo obce na základě předložených nabídek vybralo dodavatele pro 
výměnu oken a vchodových dveří v budově Obecního úřadu. Na základě nejnižší 
předložené nabídky se dodavatelem stane firma UNIWIN. I na tuto akci jsme na 
podzim loňského roku žádali o dotaci z Programu obnovy venkova. Také tato žádost 
byla úspěšná i když požadovaná výše dotace byla pokrácena na 40 000 Kč,-. Po 
schválení změny parametrů akce Krajským úřadem, bude tedy provedena pouze 
výměna vchodových dveří a oken v prostorách Obecního úřadu. Celková cena dosáhne 
67 876 Kč,- vč. DPH. Výměna oken v knihovně pak bude předmětem další žádosti o 
dotaci na podzim letošního roku.  

 
-  Zastupitelstvo projednalo a schválilo rozbor hospodaření obce za 5 měsíců letošního 
roku. Obec hospodařila s příjmy  3 180 389, 25  Kč,- a vydala 3 116 529, 64 Kč,-. 
Finanční prostředky na běžném účtu činili 3 822 001, 29 Kč,- 

 
-  Zastupitelstvo schválilo smlouvu o zřízení věcného břemene na pozemcích p.č. KN 
1858, a PK 127/2 ve prospěch společnosti E.ON . Jedná se o pozemky kudy povede 
zemní vedení rozvodů NN. I tato akce by se měla realizovat v letošním roce. 

 
- Zastupitelstvo projednalo nabídku paní Jany Kosobudové na odkup lesních pozemků 

z dědictví po otci. Po fyzické kontrole a ocenění porostů odborným lesním 
hospodářem nabídlo zastupitelstvo obce částku 130 000 Kč,-.  

 
- Zastupitelstvo vzalo na vědomí informaci starosty o provedené aukci na prodej 

zahradního traktůrku. Ze třech přihlášených zájemců se novým majitelem stal p. 
Jaroslav Kosobud, který nabídl částku 33 300 Kč,- 

 
 

 

 
 

� některá problematika podrobně 
 

- jak bylo již výše zmíněno schválilo zastupitelstvo obce výši prodejní ceny použitých 
dlaždic z chodníku Na Humnech. Zájemcům  kteří se přihlásili a dopředu uhradili 
cenu za objednané dlaždice bude materiál dopraven domů ( po obci), přímo při 
demontáži starého chodníku. V současné době je již téměř 50 % plochy dlaždic 
zamluveno a zaplaceno, takže další zájemci budou moci být uspokojeni až přímo při 
realizaci stavby v závislosti na množství poškozených a rozlámaných dlaždic. Vlastní 
realizace podle uzavřené smlouvy o dílo bude probíhat v termínu od 1.srpna 2010 do 
konce září 2010. Majitele přilehlých nemovitostí chceme touto cestou požádat o vyšší 
míru trpělivosti a shovívavosti, protože budou vystaveni určitým omezením v průběhu 
stavby .    
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- v letních měsících proběhne závěrečná část projednávání  Územního plánu obce. 
V současnosti jsou kompletní podklady doplněné a upravené podle požadavků 
dotčených orgánů státní správy k nahlédnutí na Obecním úřadě. Datum veřejného 
projednání byl pořizovatelem, tj. Odborem územního rozvoje Městského úřadu 
v Táboře stanoven na  18.srpna letošního roku.. 

 
 
 
 

�  Ze života v obci 
 

24. dubna - brigáda MS na jarní úklid v katastru obce  
 
2. května – brigáda OÚ  
 
8. května – okrsková soutěž sboru dobrovolných hasičů 
 
22. května – předpouťová taneční zábava – hudba Harmonie 
 
23. května – pouť , odpolední koncert na návsi – hudba Doubravanka 
 
19. června – dětský den na návsi 
 
 
 

� důležité upozornění 
 

Jak jste jistě všichni zaregistrovali vyhlásil pan prezident termín podzimních komunálních 
voleb a to na 15 a 16 října 2010. Tímto datem končí mandát současnému zastupitelstvu. Je 
teda nejvyšší čas přemýšlet o složení nového vedení obce. Doufám, že se najde dostatek 
zájemců o práci v obecním zastupitelstvu, tak, aby občané  měli opravdu možnost volby. 
Termín pro podání kandidátních listin je 10. srpen 
 
 
 

� obecní lesy 
 
Druhé čtvrtletí je  každoročně v lesním hospodářství obdobím soustřeďujícím se na pěstební 
práce – sázení, ožinování, ošetřování porostů proti škůdcům a okusu zvěří. Náklady na tyto 
práce jsou pokrývány částečně z výnosů zimní těžby a částečně  nahodilou těžbou 
kůrovcového dřeva . Hospodářský výsledek za 6 měsíců činil + 619 583 Kč,-, při nákladech  
1 094 433 Kč,- a příjmech za vytěženou dřevní hmotu 1 714 016 Kč,-.   
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Z historie…ROK 1973 
 
V roce 1973 se narodily, : Marcela Samcová Ř 25,   Hana Vlachová Oltyně 6, a  Vlastimil 
Racek Ř 76. 
Zemřeli: Antonín Dvořák Ř 56,  Marie Kosobudová Ř 38,  Marie Dvořáková Ř 56,  František 
Kafka Ř 2,  Jan Velíšek Ř 20,  Bohumil Samec Oltyně 2. 
Během roku se do obce přistěhovali Karel Hájíček z Opařan do čp.77  a  Jaroslav Kadlec 
z Podboří do čp.77. Odstěhovali se manželé Reitschlagerovi s dětmi Marií a Martinou do 
Ústrašic, manželé Petráňovi s dcerou Ivanou do Tábora,   František Čaněk s manželkou 
Jiřinou a dcerou Petrou do Dražic a Věra Tatoušková  do Opařan.  
V Zemědělském družstvu pracuje 119 družstevníků z toho je 59 žen. Průměrná denní odměna 
na jednoho pracovníka je družstva je 119 Kčs,-.  Předsedou je Antonín Hořejší Ř 14. JZD 
obhospodařuje 687 ha půdy z toho je 567 ha půdy orné. Celkem má družstvo v 9 stájích 252 
ks krav a 543 ks prasat, dále 6255 ks drůbeže z toho je 5209 ks nosnic. Ve včelíně 
v Kášovicích je 70 včelstev. Oblastní ústav pro zemědělské hospodaření ve Veselí nad Lužnicí 
provedl  na polích v JZD  Řepeč pokus s perpektivními odrůdami pšenice. Jako pokusné pole 
byl vybrán hon za parkem v Oltyni. Nejvyššího výnosu dosáhla polská odrůda Grana – 
55q/ha. 
Záhumenkáři chovali 41 krav,  93 prasat a 1328 ks drůbeže. Včelařů je v Řepči 12 s 80-ti 
včelstvy,  v Oltyni 3 s 19-ti včelstvy. U objektů JZD byla vyhloubena požární nádrž, hráz a 
břehy byly zpevněny betonovými deskami. Na Humnech je stavěna jednoposchoďová budova 
o 4 bytových jednotkách. Spojovací cesta Oltyně – Řepeč v délce  400 m byla zpevněna 
štěrkem a uválcováním. Penetrace bude provedena až v roce 1974. MNV  v Řepči provedl 
úpravu spojovací cesty Řepče do Opařan v délce 1 700 m. Brzký nástup mrazů znemožnil 
dokončení penetrace    povrchu. Byla dokončena kanalizace Humen od čp. 43 až k čp. 61v 
délce 500 m. Začalo se s kladením obrubníků na chodník Na Humnech od čp.3 až k čp. 45 
v délce 300 m. Pro nedostatek materiálu bude stavba dokončena až v příštím roce. TJ začala 
se stavbou kabin a soc. zařízení u hřiště pod Karli. Stavbu provádí MNV v akci Z. V Oltyni 
byla provedena kanalizace v délce 140 m, na parkovišti v Oltyni bylo postaveno čerpadlo 
vody a čekárna autobusu. Vybetonování podlahy v čekárně provedl požární sbor v Oltyni. 
Celkové příjmy obce Řepeč  v roce 1973 byly 768 244 Kčs,- a vydání 655 717 Kčs,-.  
Základní devítiletá škola má 18 žáků, vyučuje ředitel Zdeněk Pavlát z Tábora. Mateřská škola 
měla 15 dětí.  Spolkový život v obci: Místní organizace KSČ má 18 členů, předsedou je 
Jaroslav Kadlec, ekonom JZD. Místní organizace České požární jednoty v Řepči má 31 členů 
předseda Ladislav Čítek. V roce 1973 získala automobilovou požární stříkačku cisternou a 
akumulační kamna. V Oltyni je 15 členů, předsedou je Vratislav Novotný. MS má 17 členů 
předsedou je Jan Matějček, honitba má 807 ha, pořádají 4 hony ročně. Český červený kříž v 
Řepči má 20 členů předsedkyně Dagmar Hořejší, v Oltyni 15 členů, předsedkyně Miluše 
Kočová. Český svaz mládeže v Řepči má 14 členů v Oltyni 10, pionýrská organizace při ZDŠ 
má 15 členů. TJ JZD má 48 členů předsedou Jaroslav Hořejší. Osvětová beseda promítá 
každých 14 dnů filmy. Během roku bylo pořádáno 7 přednášek, 6 vlastivědných zájezdů. 
Každý měsíc zajíždí družstevníci do divadla Ivana Olbrachta v Táboře. Jízdné i vstupné hradí 
JZD z kulturního fondu. V sále MNV bylo uspořádáno 11 tanečních zábav. 
Ke zvýšení populace usneslo se Národní shromáždění přispět rodinám s více dětmi. Byla 
prodloužena doba mateřské dovolené na ½ roku, při které matka pobírá 90 % svého platu. Při 
narození dítěte obdrží matka 2 000 Kčs,- a z novomanželské půjčky se odepíše 4 000 Kčs,-. 
Vychovává-li 2 děti může zůstat doma do stáří 2 let dítěte a měsíčně obdrží příspěvek 500 
Kčs,-. Rok 1973 byl poměrně suchý, největší mráz byl 2.12. -22 st.Cerlsia. V zahradách byla 
nebývalá úroda ovoce, hlavně jablek.     


